
Rada školy pri ZŠ v Bernolákove, Komenského 3, Bernolákovo, 900 27 
v Bernolákove, 20.9.2022 

 

 

Zápisnica z 11. zasadnutia Rady školy pri Základnej škole v Bernolákove,  

ktoré sa konalo dňa 20.9.2022 o 17:00 hod.  

v budove ZŠ, Komenského 3 v Bernolákove. 

 

 

Prítomní členovia RŠ: Ing. Martina Brunel, RNDr. Peter Gajdošík, Mgr. Katarína Kurtanská, 

Radovan Hanic, Roman Müller, Dis. art., Mgr. Timea Selnekovičová, Mgr. Ivana Šimigová, Mgr. 

Eva Žůrková, 

Ospravedlnení členovia RŠ: Ing. Jaroslav Juriga, Ing. Rastislav Požár,  

Neospravedlnení členovia RŠ: Simona Strapáčová 

 

Hostia: Mgr. Adriana Moldová (riaditeľka školy), Mgr. Mária Chovancová (zástupkyňa riaditeľa 

pre II. stupeň), Katarína Koporcová (predseda Odborárskej organizácie pri ZŠ v Bernolákove) 

 

 

1. Privítanie 

 

Predsedníčka Rady školy Ing. Brunel otvorila zasadnutie a skonštatovala uznášaniaschopnosť. 

Prítomných bolo 8 z 11 členov. Predsedníčka RŠ privítala na rokovaní pani Mgr. Adrianu Moldovú 

- riaditeľku školy, pani Mgr. Máriu Chovancovú - zástupkyňu riaditeľa ZŠ pre II. stupeň a pani 

Katarínu Koporcovú - predsedu Odborárskej organizácie pri ZŠ v Bernolákove. 

 

 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľa bol navrhnutý RNDr. Peter Gajdošík a za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

Mgr. Ivana Šimigová a Mgr. Katarína Kurtanská. 
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Uznesenie č. 1/11/2022 

Rada školy schvaľuje: 

a) za zapisovateľa zápisnice z dnešného zasadnutia, RNDr. Petra Gajdošíka, 

b) za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia, Mgr. Ivanu Šimigovú a Mgr. Katarínu 

Kurtanskú. 

 

Za: 8 prítomných členov  / Proti: 0  / Zdržal sa: 0 

 

 

Schválenie programu 

 

Program: 

1. Privítanie 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Plán zasadnutí Rady školy pri ZŠ na školský rok 2022/2023 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský 

rok 2021/2022  

5. Informácia o pedagogicko – organizačnom zabezpečení výchovno – vzdelávacieho 

procesu, organizácia školského roka 2022/2023 

6. Informácia o úspešnosti žiakov pri prijímaní na stredné školy 

7. Informácia o využívaní priestorov školy počas letných prázdnin 

8. Informácie o aktivitách a prezentácii školy , informácie o mimoškolskej činnosti (krúžky) 

a štatistika 

9. Informácia o kontinuálnom vzdelávaní pedagógov za šk. rok 2021/2022 

10. Téma šikany na ZŠ Bernolákovo  

11. Informácia o ohľadom prestavby a výstavby budov ZŠ na ul. Školská a ul. Komenského 

12. Finančné zabezpečenie pedagogického procesu – vyplatenie jednorázového bonusu 

13. Prenájom priestorov ZŠ 

14. Rôzne 

15. Záver 

 

Uznesenie č. 2/11/2022: Rada školy schvaľuje program rokovania 11. zasadnutia RŠ. 
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Za: 8 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

3. Plán zasadnutí Rady školy pri ZŠ na školský rok 2022/2023 

 

Uznesenie č. 3/11/2022: Rada školy schvaľuje Plán zasadnutí Rady školy pri ZŠ na školský rok 

2021/2022 v termínoch September 2022, November 2022, Február 2023, Máj 2023 

Za: 8 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

4. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ 

za školský rok 2021/2022. 
 

Mgr. Moldová: prezentovala dokument na RŠ a zodpovedala na otázky členov RŠ. 

 

Uznesenie 4/11/2022:  

Rada školy pri ZŠ Bernolákovo odporúča obecnému zastupiteľstvu obce Bernolákovo Správu o 

výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ za školský rok 2021/2022 

schváliť. 

 

Mgr. Timea Selnekovičová sa ospravedlnila z ďalšej účasti na zasadnutí RŠ zo súkromných 

dôvodov a opustila miestnosť. Predsedníčka Rady školy Ing. Brunel skonštatovala 

uznášaniaschopnosť RŠ, prítomných bolo 7 z 11 členov. 

 

 

5. Informácia o pedagogicko – organizačnom zabezpečení výchovno – 

vzdelávacieho procesu, organizácia školského roka 2022 /2023 

 

Mgr. Moldová: prezentovala dokument na RŠ. 
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Mgr. Žůrková, Mgr. Šimigová: interiér budovy, po dostavbe ďalších tied na chodbe budovy ZŠ, 

Komenského 3 je stiesňujúci, v budove je napätie, nie je možný voľný pohyb detí v prípade 

nepriaznivého počasa v interéri budovy (nemožný pohyb detí a dozorujúcich pedagógov na 

školskom dvore). 

 

Uznesenie č. 5/11/2022: Rada školy berie na vedomie Informáciu o pedagogicko – organizačnom 

zabezpečení výchovno - vzdelávacieho procesu, organizácia školského roka 2022/2023. 

 

 

6. Informácia o úspešnosti žiakov pri prijímaní na stredné školy 

 

Mgr. Moldová prezentovala dokument na RŠ. 

Uznesenie č. 6/11/2022: Rada školy berie na vedomie správu Informácia o úspešnosti žiakov pri 

prijímaní na stredné školy 

 

Za: 7 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

7. Informácia o využívaní priestorov školy počas letných prázdnin 

 

Mgr. Moldová prezentovala dokument na RŠ. 

Uznesenie č. 7/11/2022: Rada školy berie na vedomie správu “Informácia o využívaní priestorov 

školy počas letných prázdnin”. 

 

Za: 7 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 
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8. Informácie o aktivitách a prezentácii školy, informácie o mimoškolskej činnosti 

(krúžky) a štatistika 

 

Mgr. Moldová prezentovala dokument na RŠ a zodpovedala na otázky členov RŠ. 

 

Uznesenie č. 8/11/2022: Rada školy berie na vedomie správu “Informácie o aktivitách a 

prezentácii školy, informácie o mimoškolskej činnosti (krúžky) a štatistika”. 

 

Za: 7 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

9. Informácia o kontinuálnom vzdelávaní pedagógov za šk. rok 2021/2022 

 

Mgr. Moldová prezentovala dokument na RŠ. 

Uznesenie č. 9/11/2022: Rada školy berie na vedomie správu Informácia o kontinuálnom 

vzdelávaní pedagógov za šk. rok 2021/2022 

 

Za: 7 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

10. Téma šikany na ZŠ Bernolákovo 

 

Mgr. Moldová prezentovala dokumenty na RŠ s aktuálnym stavom a opatreniami na ZŠ od 

začiatku šk. roku 2022/2023 a zodpovedala na otázky členov RŠ. 

 

Uznesenie č. 10/11/2022: Rada školy berie na vedomie správy Téma šikany na škole a Informácia 

o výskyte a riešení fyzického násilia v Základnej škole, Bernolákovo s aktuálnym stavom od 

začiatku šk. roku 2022/2023 na ZŠ. 
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Za: 7 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

11.  Informácia o ohľadom prestavby a výstavby budov ZŠ na ul. Školská a ul. 

Komenského 
 

Predsedníčka RŠ Ing. Brunel prečítala e-mail odpovede Zriaďovateľa (Ing. Hajachová – Projektový 

manažér OcÚ Bernolákovo) na otázky Mgr. Kurtanskej ohľadom prestavby a výstavby budovy ZŠ 

na ul. Školská. Zriadovateľ vysvetlil, prečo sa stavebné práce začali o niekoľko mesiacov neskôr. 

Ďalej vysvetlil priebeh stavebných prác v priestoroch a extraviláne budov na ul. Školská a ul. 

Komenského, a s tým súvisiacími obmedzeniami výučbového procesu (hluk, vibrácie, prašnosť). 

Zriaďovateľ zaslal harmonogram prác na prístavbe ZŠ na Školskej ulici. 

 

Uznesenie č. 11/11/2022: Rada školy berie na vedomie odpovede a stanovisko Zriaďovateľa k 

prestavbe a výstavbe budov na ul. Školská a ul. Komenského. 

 

Za: 7 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

12.  Finančné zabezpečenie pedagogického procesu – vyplatenie jednorázového 

bonusu 

 

Prebehla diskusia ohľadom stavu vyplácania zákonom priznaného jednorazového bonusu 1 (350 

€) a jednorazového bonusu 2 (500 €) v roku 2022 pre zamestnancov školy zo strany zriaďovateľa. 

Pani Koporcová poukázala na povinnosť obce tento bonus školám vyplatiť. p. Müller, Dis. art.  

predostrel problém s financiami v obecnom rozpočte, a že obec “500” eurový bonus škole vyplatí 

v novembri. Pani riaditeľka sa vyjadrila, že jej obec zaslala predpis, v ktorom obec deklaruje, že 

“bonus 350 eur” nebude škole vyplatený.  
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Uznesenie č. 12/11/2022: Rada školy odporúča zriaďovateľovi čo najskoršie vyplatenie zákonom 

stanovených jednorázových bonusov pre rok 2022 (350 €, resp. 500 €) v prospech zamestnancov 

ZŠ. 

 

Za: 6 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 1 

 

 

13.  Prenájom priestorov ZŠ 

 

Prebehla diskusia ohľadom príjmov / nákladov ZŠ vo veci prenájmu priestorov ZŠ (telocvičňa, 

učebne a pod.). Mgr. Moldová uviedla výpadky príjmov na pokrytie minimálne nákladov na 

energie pri bezplatnom prenájme priestorov ZŠ fyzickým a právnickým subjektom mimo internej 

krúžkovej činnosti ZŠ (interné krúžky ZŠ – platba prostredníctvom vzdelávacích poukazov MŠVVaŠ 

SR). 

RNDr. Gajdošík sa informoval ohľadom pravidiel na prenájom priestorov ZŠ po vyučovaní. Mgr. 

Moldová uviedla, že prioritu (do 16:00 hod.) má výučba a následne interné krúžky vedené 

zamestnancami ZŠ (krúžky pre žiakov ZŠ), následne sú prenajímané priestory ZŠ (telocvičňa, 

učebne a pod.) externým krúžkom vedené fyzickými resp. právnickými osobami so zľavou podľa 

počtu detí navštevujúcich ZŠ v Bernolákove. Ďalší komerčný prenájom za úhradu bez zľavy, v 

prípade kapacity, je umožnený následne po ukončení externých krúžkov. 

 

Uznesenie č. 13/11/2022: Rada školy odporúča úpravu smernice na prenájom priestorov ZŠ 

(telocvičňa, učebne a pod.) s prihliadnutím na povinnú úhradu energií, nájom priestorov a úroveň 

inflácie v SR. 

 

Za: 7 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

14.  Rôzne 

 

- Hodiny TV pre 3-4. ročník v priestoroch Kultúrneho domu – p. Müller, Dis. art. informoval 

o nemožnosti hodín pre výučbu TV z dôvodov nevyhovujúcich hygienických podmienok 
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veľkej sály (nízkokapacitné vetranie miestnosti) a dlhodobého komerčného prenájmu 

priestorov. 

- Priestorovo – organizačné zabezpečenie šk. roku 2023/2024: Mgr. Moldová sa vyjadrila 

ku žiadosti zriaďovateľa (Ing. Biznárová – vedúca odboru školstva), aby Vedenie 

školy hľadalo priestory pre ďalších 8 kmeňových tried v súčasných priestoroch. Mgr. 

Moldová dôrazne upozornila všetkých prítomných na RŠ, že v súčasných priestoroch školy 

už nie je možné nájsť žiadnu voľnú kapacitu, a preto musí zriaďovateľ hľadať priestory 

mimo školy.  

- Členovia Rady školy zastávajú názor, že výstavba telocvične na Školskej ulici by mala 

prebiehať súbežne s dostavbou Základnej školy. Spojenie oboch etáp by bolo výrazným 

benefitom nielen pre školu, ale aj pre celú obec. 

- Mgr. Šimigová: z dôvodu neustáleho nárastu počtu žiakov a nepostačujúceho 

priestorového vybavenia  školy (jedna telocvičňa) je nutná rekonštrukcia vonkajšieho 

areálu školy – športové ihriská, atletická dráha. 

 

15.  Záver 

 

Predsedníčka Rady školy Ing. Brunel poďakovala prítomným za účasť a ukončila riadne zasadnutie 

RŠ. 

 

Zapísal: 

 

RNDr. Peter Gajdošík: ..................................... 

 

Overili: 

 

Mgr. Ivana Šimigová ..................................... 

 

Mgr. Katarína Kurtanská ..................................... 

 

Predsedníčka RŠ, Ing. Martina Brunel: .................................... 


